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VERSLAG STATUTAIRE ALGEMENE VERGADERING VHV 2021  
EN BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING VHV 
 
Donderdag 27 mei 2021, 20u00, digitaal via Teams 
 

Aanwezigen RvB: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Erwin Dirkx, 
Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink, Raf Baudewijn 
Ambtshalve aanwezig: Dries Boulet 
Secretariaat: Hub Maes, Els Bal, Tessa Leeten, Linde Panis 
Verontschuldigd: Alex De Brauwer, Jan Stryckers, Kristof Briers, Luc Tack 
 

 
1. NAZICHT VAN DE VOLMACHTEN (19u45) 

 
2. AANTEKENING AANWEZIGHEDEN (20u00) 
 
Aanwezig: 
 
Uilenspiegel HV, HC Welta Mechelen, DHW United Antwerpen, Brasschaat HC, HC DUFFEL, Brabo 
Denderbelle, HC Maasmechelen '65, HvH Zandvliet, Sporting Pelt, Hubo Initia Hasselt, Handbal 
Tongeren, HC Attila Temse, HV Arena, Kreasa Handbal Houthalen, HC Rhino, HC Atomix, HC DB Gent 
Sasja HC, Handbalclub Dendermonde, Apolloon Kortrijk, HC Overpelt, HC Aalst, Handbalclub Izegem, 
HB Sint-Truiden, Handbalclub Thor, Elita Buggenhout, GBSK Handbal, DHC Overpelt, Hannibal, 
Tessenderlo, DHC Meeuwen, HC Pentagoon Kortessem, HBC Evergem, HK Waasmunster, Desselgemse 
Handbalclub, Handbalclub Roeselare, HC Eeklo, HC Groot Berlare, Sezoens Achilles Bocholt, HC 
Hades Hamont-Achel, HHV Meeuwen, DHC Waasmunster, Real Kiewit, HC Olva Brugge, Handbal 
Lokeren, Elita Lebbeke, HC Schoten, HV Lommel, Handbalclub Eagles Aarschot, HC Heist o/d Berg, 
Hestia Bilzen, HC Tielt-Aarsele, Handbal Lummen, HC Beringen, HC Leuven 2019, Handbalclub Lier, 
Handbal Zoersel 

 
Afwezig: 
 
Olse Merskem HC, HC ’t Noorden, Handbalclub Harelbeke 
 
Na de aantekening van de aanwezigheden zijn er 54 stemgerechtigde clubs aanwezig. De gewone 
meerderheid is bijgevolg 28 stemmen. 
 
 
 
3. OPENINGSWOORD DOOR DE VOORZITTER 
 
Welkom iedereen. 
Toen we begin dit seizoen in 2de lockdown gingen, was het kijken welke versoepelingen op welke 
termijn er kwamen om handbal weer op te starten. Het werd uiteindelijk duidelijk dat dat zeer 
moeilijk ging worden. 
 
Toch hebben de meeste clubs snel meer activiteiten voor hun -12 jaar zodra het mogelijk was en ook 
voor 12-18 jaar werd dit gedaan, maar weliswaar buiten. We zijn heel blij dat we met de 6 clubs een 
minicompetitie. Deze werd niet alleen gebracht op Sportbeat, maar omvat ook  2 live wedstrijden 
op SPORZA. Ik wil alle clubs bedanken die dit hebben mogelijk gemaakt. 
Het was overigens niet onze keuze dat dit enkel kon voor deze clubs. De overheid liet ons echter niet 
toe om dit ook op andere niveaus te organiseren. 
 
Ondanks er geen competitie was, is het een seizoen waarbij het secretariaat niet heeft stilgezeten. 
Er moesten meermaals nieuwe scenario’s uitgewerkt worden voor de competitie, protocollen mbt 
Corona werden voortdurend gewijzigd, 2020 was eveneens het jaar van het indienen van het nieuwe 
beleidsplan en ook trainerscursussen zijn, weliswaar digitaal ook doorgegaan. 
Gezien de economische realiteit hebben we in de mate van het mogelijke mensen deel op technische 
werkloosheid gezet. De grootste verandering binnen de werking was echter de komst van Dries.  
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Dries kent de VHV en heeft ervaring en het geleverde werkt van de voorbije maanden toont aan dat 
we de juiste keuze hebben gemaakt. De omschakeling van Patrick naar Dries is vlot verlopen en ik 
wil dan ook Patrick bedanken voor de geleverde inspanningen. 
 
Na de aanstelling van Dries is meteen werk gemaakt van de transitie naar een nieuwe VHV. Bepaalde 
zaken, waaronder zeker ook de economische realiteit, dwingen ons ertoe om na te denken over wat 
de VHV nog kan en zal doen in de toekomst. Er zullen bepaalde keuzes moeten gemaakt worden. De 
komende maanden zal hierover op gepaste wijzen worden gecommuniceerd. 
 
We zijn ook verhuisd naar een andere locatie, vanaf nu zit het secretariaat in Zelem (Halen). Het 
secretariaat is gelegen op het domein van een woon-zorg centrum in een zeer mooie omgeving. Ik 
nodig jullie allen uit om eens langs te gaan als de tijden weer beter zijn. 
Voor de mensen van het westen, het is een afrit verder en voor de mensen van het oosten, is het een 
afrit verder. 
Er waren 2 redenen voor de verhuis. De eigenaar had andere plannen met het pand. Anderzijds is er 
de hoge huurprijs. De verhuis is uiteindelijk ook een kostenbesparing voor de VHV. 
 
Vorig jaar herinner ik mij goed dat ik tevreden was dat zoveel clubs er alles aan deden om handbal 
in de picture te zetten. Virtueel, maar ook met alternatieve activiteiten. En het is waarschijnlijk 
mede hierdoor dat het aantal ingeschreven ploegen voor volgend seizoen amper lager ligt. Er zijn 
andere federaties die een veel grote impact zien. Ik besef dat dit voorlopig is en dat er nog veel kan 
veranderen. Het is ook daarom dat ik aan alle clubs vraag om de komende maanden, in de mate van 
het mogelijk, activiteiten te blijven organiseren. Doorgaans nemen we wat gas terug, maar in deze 
zware tijden roep ik op om onze handbalsport naar buiten te blijven brengen. Tornooien, stages, 
beachhandball events,… zijn maar enkele voorbeelden van wat we samen zouden kunnen 
organiseren. En ik heb ook al gezien dat een aantal clubs initiatieven hebben genomen. 
 
Straks kunnen jullie een aantal bestuurders herverkiezen. Ik spreek inderdaad over herverkiezen 
omdat er zich geen nieuwe kandidaten hebben gemeld. Ik doe traditioneel dus ook een oproep om 
je kandidaat te stellen en te zorgen voor vers, liefst vrouwelijk bloed te voorzien in onze Raad van 
Bestuurd. 
 
Ik wil jullie tot slot bedankt voor de inzet voor onze handbalsport. Het is dankzij jullie en de 
vrijwilligers in de clubs dat we zoveel kunnen realiseren. Het is door samen te werken dat we kunnen 
groeien. En door de eigen clubbelangen soms naast ons neer te leggen dat we tot veel in staat kunnen 
zijn. 
 
4. AANWIJZING VAN 2 STEMOPNEMERS 
 
Het aanduiden van stemopnemers is niet nodig aangezien de stemming verloopt via: 
www.electionrunner.com.  
 
5. AANVAARDING NIEUWE CLUBS/ONTSLAG CLUBS 
 
Er zijn geen nieuwe clubs en ook geen ontslagen. Lier en Zoersel blijven satelietclub.  
  
6. VERSLAG VAN DE COMMISSARISSEN 
 
Het verslag van de commissarissen, Stephan Vandebeeck (Sporting Pelt) en Rudi Sas (HV Uilenspiegel) 
wordt gedeeld met alle aanwezigen. De commissarissen bevestigen hierin dat zij op 29 april 2021 de 
boekhouding van de vzw Vlaamse Handbalvereniging op onregelmatigheden heeft gecontroleerd en 
dat zij na nazicht van balansen, exploitatierekeningen, banksaldo’s en bewijsstukken de boekhouding 
als correct beschouwt en dientengevolge voorstelt de Raad van Bestuur te ontheffen. 
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7. FINANCIEEL VERSLAG EN GOEDKEURING VAN DE JAARREKENINGEN 2020 
 
Verantwoordelijke van de financiële cel Tim Mogal geeft toelichting bij de jaarrekening en het 
resultaat, goedgekeurd door de RvB op 6 april 2021 en per mail medegedeeld aan de clubs. 
 
Het resultaat van het boekjaar 2020 is positief en bedraagt:  € 11.459,04.  
 
De stemming inzake het financieel verslag en goedkeuring van de jaarrekeningen 2020, levert een 
meerderheid op (50 stemmen). De te bestemmen winst wordt toegevoegd aan de overgedragen 
resultaten. 
 
 
8. ONTHEFFING VAN DE BESTUURDERS 
 
De stemming inzake de ontheffing van de bestuurders, levert een meerderheid op (52 stemmen). De 
vergadering geeft de bestuurders ontheffing voor hun mandaat over het boekjaar 2020. 
 
 
9. ONTHEFFING VAN DE COMMISSARIS 
 
De stemming inzake de ontheffing van de commissarissen, levert een meerderheid op (53 stemmen). 
De vergadering geeft de commissarissen ontheffing voor hun mandaat over het boekjaar 2020. 
 
 
10. JEUGDSPORTFONDS 
 
Linde Panis geeft een toelichting omtrent het JeugdSportfonds. Het JeugdSportFonds moet gezien 
worden als de motor van ons beleid van de clubwerking. Het is belangrijk dat alle clubs deze zaken 
ter harte nemen. Ook de overheid en Sport Vlaanderen hechten veel belang aan deze tool. Zo werden 
er extra subsidies toegekend waarvan de grootorde volledig zal bepaald worden door het 
JeugdSportFonds. 
 
 
11. AANPASSING LEDENBIJDRAGEN (indexatie) 
 
De ledenbijdragen zullen aangepast worden op basis van het indexcijfer op 1 april 2021. 
 
 
12. AANWIJZING NIEUWE COMMISSARISSEN VOOR DE REKENINGEN 2021 
 
De vergadering is akkoord met het aanstellen van Stephan Vandebeeck (Sporting Pelt) en Rudi Sas 
(HV Uilenspiegel) voor de controle van de rekeningen voor het boekjaar 2021. 
Stephan Vandebeeck vraagt om tijdens het jaar al eens te kunnen spreken met de Financiële Cel ten 
einde enkele zaken ter sprake te brengen. Dries zal dit verzoek voorleggen aan de Financiële Cel. 
 
13. WIJZIGING STATUTEN 
 
Verantwoordelijk van de Cel Juridische zalen, Erwin Dirickx, geeft een toelichting omtrent de 
wijziging van de statuten. 
De nieuwe Wet Vennootschappen en Verenigingen (WVV) verplicht een vzw om haar statuten conform 
de nieuwe wetgeving aan te passen bij een eerstvolgende aanpassing van de statuten. Aangezien het 
adres van de Maatschappelijke Zetel wijzigt door de verhuis van het secretariaat, is de VHV dus ook 
verplicht om de volledige statuten aan te passen. 
 
De stemming inzake de goedkeuring van de wijziging van de statuten, levert een 2/3de meerderheid 
op (54 stemmen) en er is een meerderheid van 2/3de van de clubs aanwezig. De vergadering keurt 
dus de wijziging van de statuten goed. 
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14. VOORSTELLING EN VERKIEZING/ONTSLAG V/D LEDEN V/D RAAD VAN BESTUUR 
 
Er zijn dit jaar 5 leden waarvan het mandaat vervalt (Bart Danhieux, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, 
Kristof Briers, Luc Tack). 
 
De stemming inzake de verkiezing van de leden van de Raad van Bestuur, levert voor elk van de 
kandidaten een meerderheid op: 
 

- Bart Danhieux: 53 stemmen 

- Tim Mogal: 52 stemmen 

- Marc Vander Mierde: 54 stemmen 

- Kristof Briers: 54 stemmen 

- Luc Tack: 53 stemmen 
 
De vergadering is dus akkoord om alle kandidaten hun mandaat te verlengen. 
 
15. MEDEDELINGEN VAN DE VHV 
 
Dries Boulet geeft een toelichting rond de ledenaantallen en de ploeginschrijvingen voor volgend 
seizoen. Het ledenaantal is gestegen met 1,55%, voornamelijk spelers. Al zien we bij de jongste 
categorieën een daling van de instroom. 
 
Linde Panis geeft een toelichting rond het tuchtreglement. Dit is in voege sinds 1 januari 2021. Je 
vindt dit reglement terug op onze website, VHV-reglementen hoofdstuk 9. Zowel het tuchtreglement 
zelf (bijlage 2) als de gedragscodes (bijlage 4) zijn belangrijk. De gedragscode voor bestuurders wordt 
overlopen. De andere gedragscodes zijn analoog hieraan. 
De VHV heeft zich ook aangesloten bij het Vlaams Sporttribunaal. Dit is vanaf nu ons tuchtorgaan in 
geval er geen oplossing gevonden wordt via de federatie API. 
Clubs moeten deze zaken opvolgen en zijn verplicht om deze zaken ook in hun intern reglement op 
te nemen. 
 
Dries Boulet geeft een toelichting rond goed bestuur. ‘Goed Bestuur’ is een beleidsfocus waar veel 
aandacht voor is. Dit is de reden dat dit meer aandacht krijgt in het jaarboek en ook besproken 
worden op de Algemene Vergadering. 
 
 
16. CONTROLE VAN DE AANWEZIGHEDEN 
 
Men gaat over tot een 2° controle van de aanwezigheden. 
Alle leden die in het begin aanwezig waren, zijn nog aanwezig. 
 
17. SLUITING VAN DE VERGADERING DOOR DE VOORZITTER 
 
Voorzitter Bart Danhieux dankt iedereen voor de vlotte manier van werken en voor zijn/haar 
deelname aan deze virtuele Algemene Vergadering. We staan voor een moeilijke periode met de 
federatie. We gaan er het beste van maken. We hebben de voorbije maanden al veel gesproken over 
een aantal zware beslissingen die genomen zullen moeten worden. Hierover ontvangen jullie de 
komende maanden meer informatie. Nogmaals dank en nogmaals een oproep om de komende 
maanden extra promo te maken voor het handbal. De vergadering wordt gesloten. 
 
 
 
Bart Danhieux (voorzitter RvB VHV) 
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